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Styret i Bryne FK ser på VAR (Video Assistant Referee) som et vik;g verktøy for å sikre 
re>erdighet og presisjon i fotballen. VAR brukes i dag i de fleste store ligaer og 
internasjonale turneringer, og vi mener at norsk fotball må følge denne utviklingen for å 
oppreGholde vår posisjon i den internasjonale fotballfamilien. Å implementere VAR vil bidra 
;l å heve kvaliteten på dommeravgjørelsene og gjøre sporten enda mer re>erdig for spillere, 
klubber og supportere. 
 
Vi er sam;dig bevisste på at mange medlemmer uGrykker skepsis ;l VAR, særlig fordi 
teknologien kan påvirke den spontane gleden som oppstår ved en scoring eller en drama;sk 
situasjon. Styret deler forståelsen for disse bekymringene og mener det er avgjørende at VAR 
implementeres på en måte som ivaretar kampens flyt og det emosjonelle engasjementet 
som gjør fotballen unik. 
 
På tross av uLordringene mener vi at fordelene ved VAR veier tyngre. Vi vil derfor oppfordre 
Norges Fotballforbund ;l å fortseGe en gradvis og grundig implementering av VAR i norsk 
fotball, i teG dialog med klubber, spillere og supportere. DeGe vil sikre at norsk fotball holder 
triG med internasjonale standarder og sam;dig bevarer de verdiene som gjør sporten ;l en 
folkebevegelse. 
 
 
Styrets inns*lling: 
 

1. Bryne FK ønsker fortsaG bruk av VAR i Norsk fotball 
2. Bryne FK oppfordrer Norges Fotballforbund ;l å fortseGe en gradvis implementering 

av VAR i norsk fotball, i teG dialog med klubber, spillere og supportere. 
 


